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Folketingsmedlem Nick Zimmermann (DF) har den 2. maj 2024 

stillet mig følgende spørgsmål, som jeg hermed skal besvare. 

Spørgsmål nr. S 902: 

Mener ministeren, at det er rimeligt, at en kommune som Aarhus 

udsteder 43 pct. flere p-tilladelser, end der er p-pladser, og mener 

ministeren generelt, at det er en hensigtsmæssig forretningsme-

tode, at man sælger flere komponenter, end man har på lager og 

således ikke kan levere den ydelse, man får betaling for? 

Svar: 

Hvis en kommune vælger at udstede parkeringslicenser til beboere 

i et område, kan der ikke diskrimineres mellem beboerne i dette 

område. Det vil dermed naturligt kunne ske, at der udstedes flere 

licenser, end der er parkeringspladser.  

Besiddelse af en parkeringslicens indebærer ikke en ret til at få en 

parkeringsplads, når og hvor man ønsker det, men alene en ret til 

at parkere på en ledig plads. 

Med venlig hilsen 

Thomas Danielsen 
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